



CUSTOM INSTRUMENTAL / BEAT (instructions)

INSTRUMENTALE / BEAT PERSONNALISEE (instuctions)



FOR CUSTOM INSTRUMENTAL / BEAT, JUST FOLLOW THESE FEW STEPS :

1. Message us via the Contact section (select "custom instru/beat" as subject)

Please specify :

- Who are you? (artist/musician, label, publishing co., advertising co., web designer...)
- What sound/genre are you looking for?
- What artist(s) and/or song(s) do you have in mind as a reference?
- What tempo would you like to have? (up, mid, ballad and/or BPM)
- Do you already have lyrics or even an acapella recorded?
- Do you have a deadline (if yes, specify)?
- What is the purpose of the instrumental? (music album, demo, video, website...)
- Other details? (length of the song, preference for a music producer...)

2. Offer and agreements

Referring to the information you have transmitted to us, we will make our offer: description of the work, price of the service, date of delivery...

Depending on the case, we will send you the different agreements to sign and return to us.

3. Confirmation and down payment

Once you have accepted the offer and returned the agreements (if applicable), your order will be confirmed. We will then send you an invoice by email and request you to make a (non-refundable) down payment of 50% of the total amount. You may pay via Paypal (including credit/debit card) or bank transfer upon request.

4. Start of the work

Once the payment has been done, we will proceed to the music production.

5. Delivery with Voicetag

A few days later, you will receive the requested custom music by email (Mp3 format, with a short Voicetag). At this stage, we will ask for your feedback regarding the job done and proceed to some changes if necessary.

6. Final payment & delivery Voicetag-free

Once, you are fully satisfied with the music ordered, we will request you to do the final payment of the amount due. We will then send you the final instrumental/beat in wav format, with no Voicetag.

7. Stems or all separate audio files

Upon request, we can provide stems or every track audio files of the project (available for you to download on a server, in Wav format, 44 kHz/24 bits).



POUR UNE INSTRUMENTALE PERSONNALISEE / BEAT, IL VOUS SUFFIT DE SUIVRE LES ETAPES SUIVANTES :

1. Envoyez-nous un message: via la rubrique Contact (sélectionnez "instru/beat personnalisée" comme objet)

Veillez s'il vous plaît préciser les points suivants :

- Qui êtes-vous? (artiste/musicien, label, société d'édition, société de publicité, propriétaire de site Internet...)
- Quel son/genre musical recherchez-vous?
- Quel artiste(s) et/ou chanson(s) avez-vous en tête comme référence?
- Quel tempo aimeriez-vous avoir? (up, mid, ballade et/ou BPM)
- Avez-vous déjà des paroles ou même un acapella enregistré?
- Avez-vous une date limite pour la réalisation (si oui, préciser)?
- Quelle est la destination de l'instrumentale? (album de musique, démo, vidéo, site web ...)
- Autres détails? (Longueur de la chanson, préférence pour un réalisateur musical)

2. Offre et contrats

En se référant aux informations que vous nous avez transmis, nous vous ferons une offre: description de la prestation, prix, date de livraison...

Suivant les cas, nous vous ferons également parvenir les éventuels contrats à signer.

3. Confirmation et acompte requis

Une fois que vous aurez accepté l'offre et retourné les éventuels contrats, votre commande sera confirmée. Nous vous ferons alors parvenir une facture par email et vous demanderons d'effectuer le paiement (non remboursable) d'un acompte de 50% du montant total. Vous pourrez régler soit par Paypal (incluant carte de crédit) ou soit par virement bancaire, sur demande.

4. Début de la prestation

Une fois le paiement effectué, nous procéderons à la réalisation musicale.

5. Livraison avec Voicetag

Quelques jours plus tard, vous recevrez la musique commandée par email (format Mp3, avec court Voicetag de protection). A ce stade, vous nous ferez part de vos commentaires sur le travail effectué et nous procéderons à quelques changements si nécessaire..

6. Paiement final et livraison sans Voicetag

Une fois que vous serez entièrement satisfaits de la musique commandée, nous vous demanderons de faire le paiement final de la somme restant due. Nous vous enverrons ensuite l'instrumentale finale au format Wav, sans Voicetag de protection.

7. Stems ou pistes audio séparées

Sur demande, nous pourrons vous fournir les stems ou toutes les pistes audios du projet (disponible pour vous en téléchargement à partir d'un serveur, en format Wav, 44 kHz/24 bits).